
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 26 af 21. august 2015 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra (MFU) Pernille Skipper (EL). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Preben Bialas 

  

10. september 2015 
J.nr. 15-2465125 

  

Skatteudvalget 2014-15 (2. samling)
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 26
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange personer der i henholdsvis 2013 og 2014 fik afskrevet 

deres offentlige gæld, fordi SKAT af egen drift vurderede, at der ikke var udsigt til at de 

ville blive i stand til at betale? 

 

Svar 

Jeg har modtaget følgende svar fra SKAT, som jeg kan henholde mig til: 

 

”SKAT tog et nyt inddrivelsessystem (EFI) i anvendelse 1. september 2013. SKAT har 

ingen systemmæssige oplysninger om afskrivninger for perioden før 1. september 2013. 

For perioden efter EFIs idriftsættelse er det konstateret, at de datamæssige oplysninger i 

EFI ikke kan danne grundlag for opgørelse af afskrevne krav efter inddrivelseslovens § 

16.” 

 

Det er naturligvis ikke tilfredsstillende, at det ikke er muligt at trække de efterspurgte rele-

vante statistiske oplysninger i EFI, og at spørgsmålet på den baggrund ikke kan besvares, 

og det skal jeg beklage.  
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